
quotes del socis. La dels protectors és de 2.000 pts. 
1 la dels numeraris de 1.000. Per altra part, comp-
tem amb un "sponsor", que és el Celler, i que li 
hem d agrair la col.laboració que ens ha brindai, 
fent possible gran part de les nostres activitats, ¡ 
cedint-nos el seu local per les nostres reunions de 
Junta. Llavors comptem també amb els ingressos 
que proporcionen les tradicionals activitats com 
ara les loteries, rifes, etc. 

El fet de tenir el color blanc i blau en la vestimen-
ta de r U . E . té quelcom a veure amb el R.C.D. 
Espanyol? 

Si , en la mesura que la idea dels que hem 
fundat el club va encaminada a representar els co-
lors que tots nosaltres sentim, i que son el blanc 
i blau de l 'Espanyol. De totes maneres, no hi ha 
cap relació ni dependència de tipus economic o 
d'alltre tipus, al contrari del que es podría pensar, 
dones, per damunt de tot, l ' intenció del nostre 
club és representar eis interessos de tota la gent de 
La Roca. 
Com preveus l'acollida que tindrà el Futbol-Sala 
al pöble. Creus que costará integrar lo? 

Home, un cop en marxa tot el funciona-
ment de l'entitat, l'acollida pot ser extraordinària. 
De fet, s'ha de dir que hem rebut mostres clares de 
recolzament al nostre porjecte per part de molta 
gent, que ens ha animat en tot moment. Crec que 
no costará integrar-lo, per ser un esport bastant 
conegut, que tothom pot entendre i comprendre. 

Josep, de què hem de parlar: de Futboi-Sala o 
de "Futbito"? 

Hem de parlar de Futbol-Sala. " Fu tb i to" 
és una paraula, una designació incorrecte, amb la 
que s'intenta englovar totes les vertents d'aquest 
esport, Has de saber que el Futbol-Sala no és enca-
ra del tot homogeni: hi ha multitut de maneres 
d'entendre aquest joc. Precisament nosaltres hem 
adoptat la linea de la Federació Catalana de Fút-
bol, secció Futbol-Sala, ja que enssemblava la més 
organitzada de totes les possibles que se ' ns ofereix. 
La secció Futbol-Sala de la Federació Catalana de 
Fútbol no depèn econòmicament d'aquesta; té 
Comité de Competició propi i direcció també 
propia. 

Quina és la situació de l'entitat en Taspecte fede-
ratiu? 

Nosaltres hem sol.licitat I 'entrada en com-
petició per la propera temporada a la Federació, 
cosa que ens ha estât acceptada. Actualment, 
dones, no comptem encara amb fitxes federatives; 
aquest any es tracta de fer un conjunt per poder 
entrar el proper any en l'alta competició. 

Amb quants equips compta I' Unió Esportiva 
Diga'ns el nom d alguns jugadors que hi juguin. . . 

En principi tenim programat mantenir 
un equip a l 'entitat , aquest any. De moment, 
entre d'altres, hi ha en Joan Crivillé, I 'Alejandro 
Gimeno, en Pere Gaiindo, en Salvador Illa, en Xa-
vier Huerta, en Xavier Colomer, etc. 

Es Iliure, dones, Tentrada de jugadors a l'equip 
o ja heu cobert algún limit que us haguéssiu 
fixât? 

No, no. L 'equip està totalment obert a tot 
roquero! que desitgi practicar aquest esport. Ja ho 

¡sabeu, cada dimecres entrenem al Pavelló. El que 
iestigui interessat en jugar-hi, ja ho sap. 

i Quins són eis objectius que us heu fixât, i quines 
:les perspectives que teniu tot just al comença-
ment de la trajectoria de IU .E . La Roca? 

Bé, la nostra intenció és promocionar 
il'esport de practicant al poblé, i oferir una possi-
bilitat més per desenvolupar I'esport, deguts a les 
poques alternatives que es presenten a La Roca 
alhora de practicar I'esport de manera profitosa, 
i sèrfa a la vegada. 

Per altra banda, oferim també a tot aquelV 
interessat en organitzar i portar a terme altres es-
ports, el nostre recolzament dins les nostres possi-
bilitats. Es per aixó que a I'entitat Ii hem posât 
el nom d'Unió Esportiva La Roca: en el futur no 
només tenim plantejat desenvolupar el Futbol-Sala, 
sinó que tothom que vulgui muntar i promoure 
altres esports pot comptar amb el nostre ajut. 

Pel que fa a les perspectives, jo crec que 
són esperançadores, donat que la il.lusió de la gent 
que hi trebaliem és molt gran, comptant sempre 
amb la col.laboració de tots aquells que desitgin 
que en el nostre poblé hi hagi un model esportiu 
digne. 

Molt bé. Per acabar, quelcom que vulguis afegir? 
Sí . Que tot roquero! que desitgi el recolza-

ment de la Unió Esportiva La Roca per a qualsevol 
activitat esportiva o, com ja he explicat abans, per 
dur a terme algún esport nou al nostre poblé, ja 
sap que es pot adreçar a nosaltres a través de la 
Junta o del telèfon informatiu. La seva proposta 
serà escoltada, i hi prendrem interés en realitzar-la: 
s'han de satisfer les necessitats de l'esport roquero!. 

Certament, la línea adoptada per la Unió Esportiva 
és encertada. Ara, o més exactament en el futur, 
veurem si eis seus objectius es compleixen. Si és 
a ix í , 1' ESPORT ROQUEROL se 'n beneficiará 
sens dubte. EndevantI ! ! 

F.R. 

LES DADES DE L'ENTITAT, 

Emtitat: U.E, . La Roca 
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